
 1 

P R O T O K Ó Ł  Nr  XXIV/12 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 29 marca  2012r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie  

 

Godzina rozpoczęcia:  13:00 

Godzina zakończenia: 15:10 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 14 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

11 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską , 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego, 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2012r.  
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do Wieloletniej Prognozy finansowej na lata 2012-2014. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w WFOŚiGW. 

10.    Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pozbawienia kategorii    

drogi gminnej i wyłączenia z użytkowania części ul. Strzelców, będącej drogą 

gminną nr 116303D. 

11.    Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie miejscowości 

Unisław Śląski, Rybnica Leśna, Rybnica Leśna – Kamionka położonych w 

gminie Mieroszów. 

12.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zarządzenia poboru w drodze 

inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od 

posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

13.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy 2013 roku środków stanowiących fundusz 

sołecki. 

14.  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych 

w zakresie zasadności wydatkowa określonej kwoty na przełożenie dachu na 

nowym obiekcie – hala sportowa przy ul. Hożej w Mieroszowie. 

15.  Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

16.  Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

17.  Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

18.  Zakończenie obrad. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani  Dorota Bekier zwróciła się z prośbą o wykreślenie z 

porządku obrad pkt. 10 tj. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia z użytkowania części ul. Strzelców, będącej 

drogą gminną nr 116303D. Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 
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Ogólnej ale został wycofany ponieważ brakowało informacji o działaniach podjętych  

w przedmiotowej sprawie ze strony wnioskodawcy tj. FWO CAMELA. 

 

Prośba została przyjęta jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa poinformował, że protokół 

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej tj. z dnia 27 lutego 2012r. został sporządzony  

w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2012r. został przyjęty 10 

głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Ad.4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali :  

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka w odniesieniu do pkt. 3 sprawozdania zwróciła się 

z prośbą o szerszą informację na temat spotkania Sudeckiego Konwentu Prezydentów, 

Burmistrzów i Wójtów w Bielawie. 

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Promocji i Oświaty – Pan Jerzy Wojtasik 

poinformował, że tematem tego spotkania był rozwój oświaty i wsparcie samorządu w 
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prowadzeniu placówek przedszkolno – szkolnych. Materiał z tego spotkania zostanie 

przekazany Radnym. 

 

Radny – Pan Michał Sowa w odniesieniu do pkt. 9 sprawozdania zwrócił się z 

pytaniem czego dotyczy umowa podpisana z Urzędem Marszałkowskim 

Województwa Dolnośląskiego. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że to dotyczy 

dofinansowania projektu pn. „Zagospodarowanie turystyczno – rekreacyjne Góry 

Parkowej w Mieroszowie” w wysokości 31 tys. zł , który będzie polegał na 

odnowieniu alejek na Parkowej Górze, pomnika. Projekt będzie realizowany w tym 

roku. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz w odniesieniu do pkt.11 sprawozdania tj. otwarcia 

ofert dla przetargu pn. Opracowanie Programu Funkcjonalno – Użytkowego dla 

Gminnego Centrum Edukacyjno – Sportowego – Gimnazjum, Szkoła Podstawowa z 

Salą Sportową zwróciła się z pytaniem czy już została wybrana oferta na realizację 

tego zadania. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że jest wybrana 

oferta. W związku z tym poszło zawiadomienie do firmy Architektonicznej z Sopotu i 

zaproszenie do podpisania umowy. Oferowana cena wykonania opracowania to  ponad 

23 tys. zł. 

 

Omówione sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówiła  

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier. 

 

Omówione sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 
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Ad.6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz  poinformowała, że istnieje konieczność naprawy 

drogi dojazdowej do Leśnego Źródła. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki poinformował, że istnieje konieczność załatania dziur  

w drodze przy ul. Słonecznej. 

Ponadto Pan Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy rolnik, który otrzymuje dotację  

z UE może wypalać trawę oraz czy można zlecić tłumaczenie książki, która znajduje  

się w bibliotece Miejskiej w Mieroszowie, a dotyczy historii Mieroszowa. 

 

Radna – Pani Dorota Nagórna zwróciła się z pytaniem czy dzierżawcy mogą 

zagradzać drogi polne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, ze należałoby odtworzyć drogę polną na 

końcu Nowego Siodła ponieważ rolnicy dojeżdżając do swoich pól korzystają z 

ścieżki rowerowej, która przez to ulega zniszczeniu. 

 

Radna – Pani Katarzyna Wolska zwróciła się z pytaniem jak Spółka „SANIKOM” 

ustosunkowała się do wywozu śmieci z kontenera przy ul. Głównej w Sokołowsku. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy gmina zamierza coś zrobić z 

salą  przy ul. Sportowej 4. 

 

Radny – Pan Robert Gałązka zwrócił się z prośbą o spowodowanie załatania dziur w 

nawierzchni przy ul. Powstańców. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił konieczność zamontowania dodatkowych koszy na 

śmieci w obrębie stadionu przy ul. Sportowej ponieważ istniejące tam kosze są zbyt 

małe. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwy. 

 

Ad.7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2012r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Iwona Wojciechowska – Zatorska, informując że w związku z otrzymaną informacją  

o przyznaniu promesy z MSW na usuwanie skutków klęsk żywiołowych nastąpiła 

konieczność zmiany zadania inwestycyjnego. Ponieważ nie otrzymano dotacji nie 

będzie realizowane zadanie „Przebudowa  drogi gminnej w ciągu ul. Unisławskiej  

w Sokołowsku”, dział 600 rozdział 60078 § 6050, natomiast dodano do załącznika 

inwestycyjnego zadanie „Odbudowa mostu w ciągu ul. Słonecznej i odcinka drogi  

ul. Słoneczna w Sokołowsku- nawalne opady deszczu i powódź w 2010r”, dział 600 

rozdział 60078 § 6050. Dlatego też dokonano zmniejszenia o kwotę 90.000 zł 

dochodów dział 600 rozdział 60078 § 6330 i wydatków dział 600 rozdział 60078  

§ 6050 oraz przesunięto  kwotę 80.000 zł na zadania:  

- Remont budynku przy ul. Żeromskiego 28 w Mieroszowie, dział 700 rozdział 70005 

§ 6050 kwotę 330 zł, 

-  Informatyzacja e-urząd, dział 750 rozdział 75023 § 6060 kwotę 4.308 zł,  

- Rekultywacja składowiska odpadów w Mieroszowie, dział 900 rozdział 90002  

§ 6050 kwotę 75.362 zł.  

Jednocześnie ze względu na niewykorzystanie dotacji z NFOŚiGW w roku 2011  

i przesunięcie tych środków na 2012r dokonano zwiększenia dochodów dział 900 

rozdział 90002 § 6330 i wydatków dział 900 rozdział 90002 § 6050 o kwotę 80.218 zł 

dotyczących zadania „Rekultywacja składowiska odpadów w Mieroszowie”. 

Ponadto zwiększono dochody w rozdziale 85215 Dodatki mieszkaniowe o kwotę 840 

zł wynikającą ze zwrotu w 2012r nienależnie pobranych dodatków mieszkaniowych  

za 2011r i przeznaczono ją na wydatki w tym samym rozdziale. 

W dziale 801 zwiększono dochody w § 0970 Wpływy z różnych dochodów  

w poszczególnych jednostkach łącznie o kwotę 500 zł z tytułu wynagrodzenia  

dla płatnika w związku z terminowym przekazaniem zaliczki na pdof. 

Po uzgodnieniach z RIO Wałbrzych dokonano zmiany w dziale 921 Kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego w rozdziale 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 
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przenosząc kwotę 46.740 zł z  § 2800 Dotacja celowa na  § 2480 Dotacja podmiotowa 

ponieważ instytucja kultury otrzymuje dotacje podmiotową, w tym przypadku  

na remont pieca. 

Ponieważ powyższe zmiany są konieczne do przeprowadzenia w budżecie gminy  

po stronie wydatków, co jest wyłączną kompetencją organu stanowiącego, w związku 

z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Ogólnej – Pan Henryk Mizera poinformował,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i podał go pod głosowanie informując jednocześnie, że zgodnie ze statutem Gminy 

Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XXIV/102/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 marca 2012r.  

w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2012r. została 

podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Za podjęciem Uchwały głosowali Radni : Piotr Brzęcki, Maria Chmielnicka, Robert 

Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, 

Justyna Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, 

Mieczysław Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 
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Ad.8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy finansowej na lata 2012-2014 omówiła Skarbnik 

Gminy – Pani Iwona Zatorska – Wojciechowska informując, że załącznik nr 1 – 

Przepływy pieniężne i kwota długu otrzymuje nowe brzmienie, w którym kolumnę 

Przewidywane wykonanie w 2011r aktualizuje się uwzględniając rzeczywiste 

wykonanie zgodnie ze sprawozdaniem Rb 27S i Rb 28S na dzień 31.12.2011r. 

W związku ze zmianami w zakresie zadań inwestycyjnych planowanych  

do realizacji  w 2012r dokonano zmian w  załączniku nr 2 zawierającym wykaz 

przedsięwzięć:  

- Remont budynku przy ul. Żeromskiego 28 w Mieroszowie- zwiększenie  

o kwotę 330 zł, 

-   Informatyzacja e-urząd – zwiększenie o  kwotę 4.308 zł. 

W związku z niewykorzystaniem dotacji z NFOŚiGW w roku 2011  

i przesunięciem tych środków na 2012r zwiększono wydatki na zadanie „Rekultywacja 

składowiska odpadów w Mieroszowie o kwotę 155.580 zł. 

Jednocześnie  zaktualizowano dochody i wydatki w 2012r. dostosowując  

do zgodności planu w tym zakresie z wielkościami ustalonymi w budżecie Gminy 

Mieroszów. W związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest 

uzasadnione. 

Z-ca Przewodniczącej Komisji Ogólnej – Pan Henryk Mizera poinformował,  

ze projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie informując jednocześnie, że z godnie ze Statutem Gminy 

Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XXIV/103/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 marca 2012r. w 

sprawie wprowadzenia zmian  do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-

2014 została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Piotr Brzęcki, Maria Chmielnicka, Robert 

Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, 

Justyna Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, 

Mieczysław Wujda. 

 

 Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej w WFOŚiGW omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota 

Bekier, informując, że zgodnie z zapisami budżetu gminy na 2012 rok Uchwała 

 Nr XXI/95/12 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 18 stycznia 2012r. paragraf 13 

pkt 2 Rada Miejska Mieroszowa upoważniła Burmistrza Mieroszowa do zaciągnięcia 

kredytu oraz pożyczki z WFOŚiGW do kwoty 604.586 złotych. 

Zaciągnięcie pożyczki w wysokości 314.000 zł  pozwoli na realizację zadania 

inwestycyjnego pn: „Rekultywacja składowiska odpadów w Mieroszowie” zapisanego 

w budżecie na 2012r. 

Skutki finansowe dla budżetu przy pożyczce 314.000 zł i następujących założeniach 

to: 

 Karencja w spłacie kapitału – do 30.06.2013r. (przewidywane odsetki 13.550 

zł), 

 Okres spłaty – 67 miesięcy od czerwca 2013 roku do grudnia 2018 roku, 

 Stopa procentowa – 3,5%, 
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 Przewidywane odsetki za okres kredytowania licząc od spłaty w czerwcu 2013r  

do grudnia 2018 r.  – 30.700  zł, 

 Raty kapitałowe – 66 rat po 4.700 zł, 1 rata wyrównawcza 3.800 zł, 

 Łączny koszt kredytu – 44.250 zł. 

 

Z-ca Przewodniczącej Komisji Ogólnej – Pan Henryk Mizera poinformował, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie informując jednocześnie, że z godnie ze Statutem Gminy 

Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XXIV/104/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 marca 2012r. 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w WFOŚiGW została podjęta  

12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Piotr Brzęcki, Maria Chmielnicka, Robert 

Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, 

Justyna Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, 

Mieczysław Wujda. 

 

 Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przedłużenia 

czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie 

miejscowości Unisław Śląski, Rybnica Leśna, Rybnica Leśna – Kamionka 
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położonych w gminie Mieroszów omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani 

Dorota Bekier, informując że wniosek o  kolejne przedłużenie czasu obowiązywania 

taryfy  Wałbrzyskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp z o.o.   

w Wałbrzychu  sporządzony został w oparciu o art. 24 ust. 9a i 9b Ustawy z dnia  

 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i o zbiorowym odprowadzaniu 

ścieków (Dz.U. z 2006r. Nr 123, poz. 858).We wniosku uwzględniono informacje 

dotyczące zakresu świadczonych usług oraz warunków ekonomicznych 

uzasadniających przedłużenie obowiązywania  dotychczasowej taryfy.  

Taryfa, uchwalona Uchwałą Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia  

30 grudnia 2010r. przedłużona została   do dnia 30 marca 2012 r. Na wniosek WPWiK  

wnoszę o przedłużenie czasu obowiązywania  dotychczasowej taryfy uchwalonej  na 

kolejne 9 miesięcy.  Cena netto 1m
3
 wody dla indywidualnych gospodarstw 

domowych  wynosić będzie 2,73 złotych  netto, dla pozostałych  odbiorców 2,74 

złotych netto i będzie obowiązywała do 31 grudnia 2012 r. 

 

Z-ca Przewodniczącej Komisji Ogólnej – Pan Henryk Mizera poinformował, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXIV/105/12 Rady Miejskiej w  Mieroszowie z dnia 29 marca 2012r.  

w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

na terenie miejscowości Unisław Śląski, Rybnica Leśna, Rybnica Leśna – Kamionka 

położonych w gminie Mieroszów została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zarządzenia poboru  

w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, 

opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota 

Bekier, informując że Rada Miejska Mieroszowa określiła inkasentów podatku  

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego i opłaty od posiadania psów  

w Uchwale Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007 r. 

w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. W związku z rezygnacją Agnieszki 

Petryszyn dotychczasowego inkasenta zaistniała konieczność wyznaczenia na 

inkasenta Doroty Nagórnej sołtysa sołectwa Nowe Siodło, a jednocześnie zmiany 

Uchwały Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali :    

 

Uchwała Nr XXIV/106/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 marca 2012r.  

w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta 12 głosami „za”  

( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 
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Ad.12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody  

na wyodrębnienie w budżecie gminy 2013 roku środków stanowiących fundusz 

sołecki omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że w dniu   

1 kwietnia 2009 r. weszła w życie ustawa o funduszu sołeckim (Dz. U. Nr 52, poz. 

420), która zobowiązuje Radę do rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki, podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę 

albo nie wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu w roku budżetowym.  

 Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym w ramach gmin możliwe 

jest tworzenie jednostek pomocniczych. Sołectwa co do zasady są jednym z 

najmniejszych jednostek pomocniczych o najsilniejszych więzach łączących 

mieszkańców. Uwzględniając istotną rolę społeczności wsi w zaspokajaniu 

podstawowych potrzeb społecznych, zasadnym wydaje się zapewnienie przyznania 

określonych środków finansowych na ten cel. Tym samym uchwała ta da duży bodziec 

prorozwojowy terenów wiejskich.  

 Z przedstawionych względów przyjęcie przedłożonego projektu uchwały 

wydaje się w pełni zasadne.  

 

Z-ca Przewodniczącej Komisji Ogólnej poinformował, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

Nikt  nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Uchwała Nr XXIV/107/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 marca 2012r.  

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 2013 roku środków 

stanowiących fundusz sołecki została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 
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Ad.13. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych 

przeprowadzonych w zakresie zasadności wydatkowa określonej kwoty na 

przełożenie dachu na nowym obiekcie – hala sportowa przy ul. Hożej w 

Mieroszowie omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna 

Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki przypomniał, że złożył wniosek rozpatrywany przez 

Komisję Rewizyjną i nadal nie ma żadnej odpowiedzi. Zauważył również, że na 

obiekcie który ma gwarancje gmina nie powinna wydać ani złotówki. Stąd uwaga, że 

Burmistrz wydał pieniądze niezgodnie z prawem. Jeżeli środki na dofinansowanie był 

przeznaczone z Urzędu Marszałkowskiego to gmina powinna razem z nim 

zdecydować co w tym temacie należy zrobić. W tym samym roku co hala została 

oddana do użytku gmina dołożyła 70 tys. zł. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier zauważyła, że właśnie z treści 

protokołu wynika w jakim zakresie Urząd działa. Po to zostało zlecone rzeczoznawcy 

wykonane ekspertyzy, opracowania dotyczące prawidłowości realizacji projektu i 

ewentualnych uwag. Dopiero pełna analiza może dać podstawy, żeby można było 

występować do firmy projektowej o wypłacenie odszkodowania. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że jego wniosek był następujący:   

Czy Burmistrz miał prawo w ramach gwarancji miał prawo wydatkować pieniądze.  

Na razie nie było takiej odpowiedzi. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz w odniesieniu do 

powyższej wypowiedzi zauważyła, że Komisja Rewizyjna starała się odpowiedzieć na 
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tak zadane pytanie. Natomiast odpowiedź wprost jest niemożliwa bez dokładnej 

analizy prawnej. Członkowie Komisji nie są ekspertami w tej dziedzinie, żeby 

jednoznacznie stwierdzić jakie możliwości miał inwestor. W wyniku prac Komisji 

Rewizyjnej stwierdzono, że wykonawca nie ma możliwości zrealizowania budowy 

niezgodnie z projektem. Inwestycja została zrealizowana zgodnie z projektem i jest to 

zawarte we wnioskach, a jeśli chodzi o wydatkowanie środków to po 

przeanalizowaniu całej sprawy Komisja Rewizyjna doszła do wniosku, że to miało na 

celu powstrzymanie dalszych usterek i wydatkowaniu jeszcze większych środków.  

 

Radny- Pan Piotr Brzęcki zauważył, ze nie jest to pytanie do Komisji Rewizyjnej i 

chciałby na nie otrzymać pisemną odpowiedź od Burmistrza czy było zgodne  

z prawem wydatkowanie kwoty 70 tys. na naprawę obiektu, który ma gwarancję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem 

do Z-cy Burmistrza Mieroszowa czy w trakcie tych licznych awarii były wystąpienia 

do projektanta. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że gmina korespondowała  

z projektantem praktycznie cały czas w trakcie realizacji inwestycji bo wychodziło 

bardzo dużo błędów. Często projektant wyrażał zgodę na przeprojektowanie, 

dokonywanie pewnych zmian ale na pewne rzeczy nie wyrażał zgody i wtedy 

wykonawca był zmuszony realizować inwestycje zgodnie z projektem. 

Żeby można było pociągnąć projektanta do odpowiedzialności gmina musi być 

przygotowana w układzie dowodowym bo nie da się tego zrobić inaczej jak poprzez 

proces sądowy. Stąd zbieranie dowodów a nie poprzestanie na stwierdzeniu, że coś 

jest  wykonane nieprawidłowo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem  czy jest określone czego 

dotyczy gwarancja na wykonanie inwestycji. 
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Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier gwarancja dotyczy prawidłowego 

wykonawstwa, jakości materiałów użytych natomiast nie wszystkich elementów  

 jeśli chodzi o wyposażenie  np. zniszczone drzwi poprzez niewłaściwe użytkowanie. 

Tutaj już wykonawca nie ponosi gwarancji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem 

czy Komisja Rewizyjna podtrzymuje wniosek w sprawie konieczności wykonania 

dodatkowej, niezależnej ekspertyzy. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, ze wniosek zostaje 

podtrzymany ponieważ ta dodatkowa ekspertyza ma wyjaśnić co się działo do tej pory, 

to znaczy przeanalizować  tą dokumentację przez fachowców ponieważ żaden  

z członków Komisji Rewizyjnej nie jest fachowcem ani od prawa, ani od budowlanki. 

 

Zdaniem Z-cy Burmistrza – Pani Doroty Bekier zapewne dojdzie do procesu 

sądowego i sąd też będzie powoływał biegłego, który będzie musiał ocenić 

prawidłowość działań. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej kto zajmie się szukaniem niezależnego eksperta. 

 

Pani Przewodnicząca zauważyła, że to zależy od decyzji Rady. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że ekspert, który zajmie się tą sprawą może 

dużo kosztować. Trudno przewidzieć jaka to będzie ekspertyza. Wykonanie takiej 

ekspertyzy może zająć dużo czasu. Należy również liczyć się z tym, że firma 

projektowa zatrudni swojego eksperta. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zaproponowała aby tą kwestię przedyskutować 

i do następnej Komisji Ogólnej zorientować się jacy są na rynku eksperci biegli w tej 

sprawie i w jakim terminie mogliby tą ekspertyzę wykonać w wówczas będzie można 
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rozmawiać o konkretach. Wtedy będzie można przegłosować wniosek Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Wniosek Radnej – Pani Justyny Pichowicz został przyjęty 10 głosami „za”  

( wszyscy obecni na sali podczas głosowania).  

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego czy była prowadzona dyskusja na ten 

temat z Wojewodą, Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier 

poinformowała, że nie było takiej potrzeby. Co innego gdyby obiekt nie funkcjonował, 

nie był użytkowany, a przecież cel projektu został osiągnięty tj. wybudowano obiekt, 

który funkcjonuje, z którego korzystają mieszkańcy Mieroszowa i przygranicznej 

gminy czeskiej. 

 

Ad.14. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że nie zadano 

pytań na poprzedniej sesji. 

 

Ad.15. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

 W związku z informacją Radnej – Pani Justyny Pichowicz, że istnieje konieczność 

naprawy drogi dojazdowej do Leśnego Źródła, Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier 

poinformowała, że jest to droga gruntowa i będzie ona uzupełniana kamieniem jak 

tylko będzie to możliwe. 

Jeśli chodzi ul. Łąkową i Słoneczną zgłaszane przez Pana Brzęckiego, to tam 

wymagana jest naprawa asfalto-betonem. W najbliższym czasie ma być przesłana 

oferta wykonawcza. Obecnie gmina jest na etapie bilansowania nakładów jakie są 

niezbędne do wykonania napraw tych najpilniejszych dróg a potem będzie decyzja na 

co gminę stać ponieważ sporo środków zostało już wdanych w związku z zimowym 

utrzymaniem dróg  
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Na pytanie Radnego -  Pana Brzęckiego czy rolnik, który otrzymuje dotację  

z UE może wypalać trawę odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier 

informując, że to nie podlega nadzorowi ze strony gminy, z tym że rolnicy, którzy 

korzystają z dofinansowania poprzez Agencję Restrukturyzacji Modernizacji 

Rolnictwa nie mogą wypalać traw i jest to jeden z elementów, które są brane pod 

uwagę przy przyznawaniu tych dopłat unijnych. Wypalanie traw jest kontrolowane 

poprzez zdjęcia satelitarne i Agencja Restrukturyzacji będzie to uwzględniać przy 

przyznawaniu kolejnych dopłat. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Brzęckiego  czy można zlecić tłumaczenie książki, która 

znajduje się w bibliotece Miejskiej w Mieroszowie, a dotyczy historii Mieroszowa 

odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Rozwoju Promocji i Oświaty – Pan Jerzy 

Wojtasik, informując, że są dwa egzemplarze tego opracowania, jeden jest do wglądu, 

drugi znajduje się w sejfie. Cześć tej publikacji jest przetłumaczona. To opracowanie 

nie ma wartości historycznej czy też dokumentu. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Doroty Nagórnej czy dzierżawcy mogą zagradzać drogi 

polne odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier informując, że 

najpierw trzeba się sprawdzić, o którą drogę chodzi. Bo jeśli jest to  gminna droga 

dojazdowa do dróg polnych to absolutnie nie może być wygradzana chodź zdarza się, 

że rolnicy tak robią i gmina wtedy interweniuje. 

 

 W związku z uwagą Przewodniczącego Rady Miejskiej, że należałoby odtworzyć 

drogę polną na końcu Nowego Siodła ponieważ rolnicy dojeżdżając do swoich pól 

korzystają ze ścieżki rowerowej, która przez to ulega zniszczeniu, Z-ca Burmistrza 

Mieroszowa poinformowała, że faktycznie ścieżka rowerowa została zabrudzona 

obornikiem. Pisma o uprzątnięcie  zostały wystosowane do dwóch rolników. Jeżeli to 

nie poskutkuje, gmina uprzątnie tą drogę na koszt rolników. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Katarzyny Wolskiej  jak Spółka „SANIKOM” 

ustosunkowała się do wywozu śmieci z kontenera przy ul. Głównej w Sokołowsku 
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odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza informując, że gmina zwróciła się do Spółki  

o potrzebie ustawienia dodatkowego kontenera i uzyskała informacje, że przepełnione 

kontenery miały związek z tym, że były odbierane z pewnym poślizgiem w związku  

z intensywnymi opadami śniegu, ale jeżeli to nadal będzie stanowić problem zostanie 

dostawiony dodatkowy kontener. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego czy gmina zamierza coś zrobić z salą  

przy ul. Sportowej 4. ponieważ obecnie nic tam się nie dzieje odpowiedzi udzieliła  

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier informując, że na tej sali do południa  

są prowadzone zajęcia dla szkół a po południu są prowadzone zajęcia dla dzieci  

i dorosłych. Są to różne sekcje. 

 

Ad.16. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że  do Biura Rady Miejskiej wpłynęło 

sprawozdanie z wykonania umorzeń przez ZGKiM i Urząd Miejski, oraz informacja  

z Powiatowego Urzędu Pracy na temat bezrobocia na terenie gminy. 

 

Ad.17. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Ryszard Gubernat zamknął posiedzenie Komisji Ogólnej. 

 

Protokołowała : 

A. Podgórska  


